

# Helix ry hallituksen kokous 11/2021

## Pöytäkirja

Kokous järjestetään hybridimuodossa; osittain Bio1:n kerhuhuoneella sekä osittain Zoomissa mahdollistaen useamman ihmisen paikalle pääsyn.

8.9.2021 Klo 17:00

**Läsnäolijat:** Saku Mattila (puheenjohtaja), Timo Pihlajamäki (varapuheenjohtaja), Veikka Valtanen (tapahtumamestari), Lilja Nikula (VR:n päätoimittaja), Maria Saario (tuotevastaava), Heidi Putkuri (KV-vastaava), Valteri Leppilampi (Biofilmi-vastaava), Amalia Hytti, Eve Skurnik, Oona Hartikainen, Riku-Rasmus Mäkyinen, Iida Juntunen, Säde Teliö, Milla Koponen (sihteeri)

### 1. Kokouksen avaus

Avataan kokous ajassa 17:10

### 2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

**Päätös:** Kokous on laillisesti koollekutsuttu ja hallituksesta vähintään puolet ovat paikalla, joten todetaan kokous lailliseksi ja päätäntävaltaiseksi.

### 3. Esityslistan hyväksyminen

Lisätään seuraavat kohdat:

Esitettäviin asioihin: **10.1.** Jäsenehtoja täyttämättömien jäsenten erottaminen, **10.4.** REKOM-yhteistyö, **10.8.** Alastonkalenteri, **10.9.** MMTDK:n tulevaisuuden opetustyöpaja 17.9., **10.10.** Kertsin henkilömäärä, **12.7** Synttärisitsit 19.11.2021

Poistetaan kohta: **5.1.** Pandemiakatsaus

**Päätös:** Päätetään lisätä yllä esitettävät kohdat esityslistaan ja hyväksyä esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

### 4. Edellisten kokouksen 10/2021 pöytäkirjan hyväksyminen

**Päätös:** Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja.

Joonas Raudaskoski 17:15 tuli paikalle

### 5. Ilmoitusasiat

Edellisessä kokouksessa ilmoitettujen kahden uuden varsinaisen jäsenen sijaan silloin olikin tullut vain yksi uusi varsinainen jäsen.

82 uutta varsinaista jäsentä.

Yksi uusi kannattajajäsen.

13 varsinaista jäsentä eronnut.

Timo Pihlajamäki ilmoittaa, että siilimökki pitäisi laittaa pystyyn.

### 6. Posti

Postissa tuli kirje VEKE ry:ltä. Verenluovutushaasteeseen liittyvät haalarimerkit saapuivat kirjeen mukana. Jakaminen tapahtuu kyselemällä ketkä kävivät luovuttamassa.

## 7. Talous

Budjettia päivitetty.

## 8. Opintoasiat

GMB:n johtoryhmä kokousti 7.9. ensimmäistä kertaa. He olivat jutelleet siitä, että opiskelijoita on tullut paljon, mutta ei tarpeeksi. Kansainvälisten opiskelijoiden määrä romahtanut. Opiskelijat eivät valmistu tarpeeksi nopeasti.

### 8.1 Hallopedien terveiset

Johdantokurssien suunnittelu sujuu maltillisesti. Asiantuntijakurssille tarvitaan lisää asiantuntijoita.

Maria Saario kertoo asiantuntijakurssin LinkedIn kerran olevan liian myöhään, sillä yleensä silloin työnhakuaika on jo ohi.

## 9. Vapaa radikaali

Radikaalilla ei ole vielä seuraavan lehden teemaa eikä toimituskokousta vielä ole ollut. VR:n rintamalta ei muuta.

## 10. Esitettävät asiat

### 10.1. Jäsenehtoja täyttämättömien jäsenten erottaminen

Lista erotettavista henkilöistä on lähetetty hallituslaisille. Erottamisen syynä se, etteivät henkilöt täytä enää jäsenehtoja (eivät ole enää perustutkinto-opiskelijoita).

**Päätös:** Hyväksytään yksimielisesti listalla olevien henkilöiden erottaminen ainejärjestöstä

**10.2. Alumnirekisteri**

Alumnirekisterin koostamistapaa mietitään vielä. Asiaa tiedustellaan Timo Pihlajamäen toimesta HYY:ltä.

**10.3. Helix x Coolhead - yhteistyö**

Timo Pihlajamäki, Saku Mattila ja Veikka Valtanen kävivät keskustelemassa Coolheadilla.

Olut-tasting tulee tapahtumaan 2.11. Helixin jäsenille. Hinta 10€ jäsenille, sisältää viisi olutta. Toteutetaan kahdessa erässä, klo 18-20 ja 20-22. Veikka Valtanen tekee e-lomakkeen, Milla Koponen voi auttaa Veikkaa tarvittaessa.

Puhetta oli myös tilavuokrauksesta ja työelämätapauksesta. Myös oma Helix ry:lle omistettu juoma voidaan toteuttaa tulevaisuudessa.

Coolhead haluaa sponsoroida VR:ää ja haalareita. Lisäksi he tarjoavat opiskelija-alennuksen tietyistä juomista -20% ja -10%.

Saku Mattilan, Timo Pihlajamäen ja Veikka Valtasen neuvottelutaidot saivat raikuvat aplodit.

**10.4. REKOM - yhteistyö**

Ennen tämän päiväistä hallituksen kokousta Saku Mattila ja Timo Pihlajamäki kokoustivat REKOM Group A/S:n edustajan Kasper Kallion kanssa. He toivoisivat yhteistyötä Helixin kanssa. He ovat valmiita tarjoamaan ”Helix-alennusta”, jolloin appin kautta Helixin jäsenet saavat alennusta, pääsevät jonojen ohi ym. Yhteistyö on passiivinen, eikä se velvoita Helix ry:tä mihinkään. Puhetta vuosijuhlien jatkoista Butcherissa oli myös. Myös tämän vuoden Synttärisisien jatkot olisivat mahdollisesti Butcherissa.

**Päätös:** Kannatetaan yksimielisesti yhteistyötä. Saku Mattila ja Timo Pihlajamäki hoitavat.

Kokoustauko 17:57-18:09

Riku-Rasmus Mäkyne ja Oona Hartikainen poistuivat kokouksesta 18:09

**10.5. Tukku**

Aatu Ruohonen ei ole paikalla ja välipalavarasto on tyhjä. Käsitellään seuraavassa kokouksessa.

**10.6. Haalarijuttuja**

Haalariryhmä on perustettu. Eve Skurnik kertoo, että Ilari Pirttilä on jakanut viime vuoden materiaalit ryhmälle, mikä auttaa ryhmää eteenpäin. Deadlinena on marraskuun loppupuoli, jotta haalarit saataisiin Jouluristeilylle mukaan.

**10.7. Haalarimerkkijuttuja**

Haalarimerkkimyynnistä saatu 1165 €.

Orientaatioviikon päätösbileiden yhteydessä epäiltiin haalarimerkkikassan ja haalarimerkkien näpistystä, mietittiin jo rikosilmoituksen tekoa. Tilanteesta kuitenkin selvittiin säikähdyksellä, koska hävinneet asiat löytyivät seuraavana päivänä roskiksesta. Inventaarion jälkeen luvut täsmäävät lähestulkoon täysin haalarimerkkien osalta.

Saku Mattila ehdottaa, että suunnitellaan toimintasuunnitelma vastaavia tapauksia varten. Nimetään esimerkiksi jokaiseen tapahtumaan useampi vastuussa oleva ihminen, jotka ovat vastuussa kassasta ja tuotteista, jottei vastuu ole vain yhdellä ihmisellä. Lisäksi voitaisiin lisätä tiedotusta siitä, että ihmisten tulisi olla varovaisia ja vastuussa omista tavaroistaan tapahtumissa.

Promler, josta uudet merkit tilataan, ei vastaa viesteihin. Jos tämä jatkuu, vaihdetaan merkkien tuottaja Merkilliseen. 700–800 € menee uusiin merkkeihin. Katsotaan, kuinka paljon tarvitaan haalarimerkkikissan haalareihin (alkaa 13.9. ja loppuu 17.10.)

Ehdotetaan, että tehdään tuotevastaaville ohjeistus, miten toimia varkaustilanteissa ja määritellään rahaliikenteen vastuuhenkilöt tarkemmin tapahtumien yhteyteen.

**Päätös:** Hyväksytään päätös.

**10.8. Alastonkalenteri 2022–23**

Veikka Valtanen perustaa työryhmän. Rondo voi kuulemma myydä alastonkalentereita.

**10.9. MTDK:n tulevaisuuden opetustyöpaja 17.9.**

Työryhmän tarkoituksena olisi suunnitella tulevaisuuden opetusta. Opiskelijaedustajia tarvitaan.

**10.10. Kertsin henkilömäärä**

Asiasta pitää kysyä virallista tietoa kiinteistön henkilöstöltä. Timo Pihlajamäki ehdottaa kerhuhuoneen maksimikapasiteetiksi 15 henkilöä yliopiston tämänhetkisten ohjeistusten mukaan. Tämän päätöksen yhteydessä tulisi pohtia, miten toimitaan, jos kapasiteetti ylitetään.

Timo ehdottaa, että siinä tapauksessa pyydetään jotain henkilöä vapaaehtoisesti lähtemään. Jos vapaaehtoista ei löydy, kerhuhuone suljetaan. Saku tiedustelee asiaa tarkemmin laitoshuoltohenkilökunnalta.

**Päätös:** Kannatetaan yksimielisesti Timo Pihlajamäen ehdotusta.

## 11. Menneet tapahtumat

11.1. Orientaatioviikko 30.8.-3.9.2021

Veikka Valtanen kertoo, että orientaatioviikko meni hyvin. Helix järjesti retken Lammassaareen, osallistujia noin 40.

## 12. Tulevat tapahtumat

### 12.1. Kaudenavajaiset ##.##.

Timo Pihlajamäki ehdottaa ajankohdaksi 24.9. Paikaksi hän ehdottaa A-talon nurmea tai Latokartanon ylioppilaskylää. Ajatus saa kannatusta. Ainejärjestö voisi järjestää jotain pientä tarjottavaa. Lisäksi ohjelmaa olisi hyvä suunnitella. Ihmismäärärajoituksia ei olisi, mutta osallistujamäärää rajataan, jos nähdään tarpeelliseksi.

### 12.2. Haalarimerkkikisa ##.-##.##.2021

Haalarimerkkikisa järjestetään 13.9-17.10.

### 12.3. Fuksiseikkailu 5.10.2021

Saku oli infotilaisuudessa ja hän tiedottaa fuksiseikkailun rastinpitäjiä.

### 12.4. BD-pelit 8.10.2021

Symbioosi on tiedottanut, että on tulossa. Ei ole tiedotettu vielä ovatko BD-pelit sisällä, ulkona vai virtuaalisesti. Ei voida vielä siis suunnitella rastia.

### 12.5. Fuksisitsit 29.10.2021

Meillä ei ole vielä tilaa sitseille. Fuksisitsitiimi menee kysymään dekaanilta uudelleen, jos saataisiin Biokeskus 1:n Unicafen tila käyttöön.

### 12.6. Syyskokous ##.11.2021

Helixin vaalikokouksen ajankohta päätetään alustavasti. Alustavasti valitaan 24.11.2021 ja paikaksi CoolHeadin tilat tai Bio2 auditorio.

## 12.7 Synttärisitsit 19.11.2021

Alina-Sali on varattu. Cocktail-pukukoodilla mennään.

### 13. Biosfääri ja MMYL

Biosfäärillä on huomenna hallituksen kokous. Saku ottaa osaa kokoukseen.

MMYListä ei mitään meitä koskevaa.

### 14. Symbioosi

KaKaJää on tulossa.

### 15. META

Timo Pihlajamäelle soitettiin Kloffa Clothingilta ja sieltä tiedusteltiin, haluammeko tilata heil-  
tä tuotteita. Mitään ei lyöty lukkoon, mutta asiaa mietitään, kunhan saamme tietoon, onko  
budjettia. He tarjoutuivat ylläpitämään ilmaiseksi verkkokauppaa Helix-tuotteille.

Maria Saario näki merkkimarkkinoiden ilmoituksen ja haluaisi mennä myymään merkkejä  
torille. Ajatus saa kannatusta.

### 16. Seuraavan kokouksen ajankohdan päättäminen

**Päätös:** Seuraava kokous pidetään alustavasti 22.9.2021 klo 18

### 17. Halkon TOP3

1. Alastonkalenterin 2022 suunnittelua aloitetaan
2. Haalarisovitukset käynnistyvät ensiviikolla (vk 37)
3. Kaudenavajaiset 24.9.



## 18. Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin ajassa 19:20.

---

**Puheenjohtaja Saku Mattila**

**Sihteeri Milla Koponen**

